

DELIVERING AWARD-WINNING
CONTENT TO THE WORLD
与世界分享优质内容



爱...没有距离

Loving You

爱情需要的是勇往直前而非踌躇不前

SCRIPTED



LOVING YOU

Lin Li (Jesseca Liu) leads a relatively successful and peaceful life, as most 40 year-old woman would. She is an assistant creative director at a cosmetic company and has a 14 year-old daughter with her husband and first love Chen Shi (Darren Lim).

Things at work start to change when the company hires a popular online influencer Wen Yu (Dawn Yeoh) as her peer. She discovers Chen Shi is having an affair with his employee and at the same time she is diagnosed with cancer.

Just as everything is looking daunting, a chance encounter with an eight year-old boy 15 years ago is about to change Lin Li's life. Dong Sheng (Ayden Sng) reappears in her life as Wen Yu's aimless 22 year-old brother with a hopeless affection for Lin Li. Together the unlikely pair helps each other through difficult times and gives each other hope and support. But can they withstand the prejudice of society and persevere with 18 years of age gap between them? Can 40 really see a new beginning for Lin Li?

Cast: Jesseca Liu, Ayden Sng, Darren Lim, Lynn Lim, Lin Mei Jiao, James Seah, Dawn Yeoh

爱...没有距离

年约40岁为人干练的林俐（刘子绚）是一家美妆品的副主管，她和个性沉稳的初恋男友陈石（林明伦）结婚15年，育有一14岁的女儿。看似事业和家庭两得意的她，近日却因公司聘请了一名年纪、条件和资历都比她优越的网红——张文豫（姚懿珊）成为了她的竞争对手，在工作上饱受打击。就在这个关键时刻，林俐居然也发现了陈石有了外遇！她努力的挽救自己的婚姻，直到自己健康出现状况。

当林俐陷入人生谷底时，她认识了约22岁的小鲜肉张东升（孙政），而两人15年前曾有过一次浪漫的邂逅。多年以后再度相遇，东升对历经婚变后的林俐起了怜悯之心，他想尽办法多番主动接近并且守护着林俐。林俐在东升的陪伴下，渐渐走出了谷底。在林俐的影响下，东升也重拾对生命的热忱，工作上也有了新的方向，最后两个人日久生情，共谱一段相差18载的忘年恋。

可是这段姐弟恋遭到外界的反对，他们是否能排除万难，两个有情人终成眷属？

演员：刘子绚、孙政、林明伦、林绿、林梅娇、谢俊峰、姚懿珊

Language: Chinese

For sales enquiries on content distribution:

Jesslyn Wong jesslynwong@mediacorp.com.sg

Grace Chia gracechia@mediacorp.com.sg

Pamela Teo pamelateoww@mediacorp.com.sg

Tracy Sim tracysim@mediacop.com.sg

<http://contentdistribution.mediacorp.sg>

Episode: 20 x 60 minutes

Producers: Mediacorp Studios

Distributor: Mediacorp

Information correct at time of printing